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Novotná: Po čtvrtých místech jsem smutná
České rychlobruslařce na krátkých tratích Kateřině Novotné uniklo o pouhé tři body vysněné třetí místo v konečném
hodnocení Světového poháru na trati 1500 metrů. Přesto může být se svou premiérovou účastí v kompletním seriálu
spokojena.
Poprvé v kariéře se totiž dokázala prosadit na stupně vítězů, navíc se stabilně umísťovala na bodovaných pozicích. Na
mistrovství světa hodlá vytěžit z nadějně rozjeté sezony maximum.
„Spokojena mohu být s výsledky i výkonností. Pokaždé jsem byla v elitní desítce, což se projevilo i na celkovém
umístění,“ řekla Kateřina Novotná, jež o víkendu završila putování po závodech Světového poháru v Budapešti.
Přestože ji může mrzet, že se na konečné bronzové pozici podle zatím neoficiálních výsledků neudržela, získala
množství neocenitelných zkušeností. „Jsem ráda, že jsem měla možnost jet poprvé celý seriál a zasáhnout do všech
závodů. Bylo to znát na nasazení a promítne se to i na mistrovství světa,“ podotkla šestá žena z olympijských her v
Turíně na pětistovce.
Čtvrtá místa jsou jí v této sezoně zřejmě souzená. Těsně pod stupni vítězů zůstala na evropském šampionátu v
Sheffieldu, hned dvakrát čtvrtá byla na univerziádě v Turíně. „Je to dobré umístění, ale když je člověk ve finále, tak
už myslí na medaile. Odjedete tolik jízd... Pak jsem byla vždy trochu smutná,“ přiznala dvaadvacetiletá závodnice z
Benátek nad Jizerou.
Několikrát navíc skončila i pátá. Nyní Novotnou čeká příprava a trénink na mistrovství světa, které se za měsíc uskuteční
v italském Miláně. „Teď jsem měla čtyři závody v řadě, takže na přípravu nebyl čas. Musím to dohnat. I když je pravda,
že dobrou formu jsem měla pořád. Nyní ale potřebuji zase vyhoupnout svou výkonnost výše,“ nastínila Novotná svůj
nejbližší program.
Na mistrovství Evropy odjížděla studentka FTVS při Karlově univerzitě s cílem získat medaili, což se jí nakonec
nepodařilo.
Na světovém šampionátu ve víceboji má skromnější ambice.
„Kdybych byla do desátého místa, byla bych spokojena. Konkurence bude silná a závody těžké,“ dodala Novotná, která
obsadila před rokem v Minneapolis celkově až 22. příčku.
Jejím maximem je patnáctá pozice.


